
                                                                 
      

Ekstraordinær generalforsamling, den 4. december 2023 klokken 17:30. 
 

 

                                                                           REFERAT  
 

1. Varde Kommune Idrætsråd. Se bilag 2 
vedrørende dette punkt. (Bilag 1 - Varde 
Kommune Idrætsråds nuværende vedtægter 
og Kompetencer, og Rådets forslag til 
ændringer af nærværende). 
 

Ad1:  
- Orientering om Rådets arbejde, inklusiv 

Rådets video. 
- Mangelfuld kommunikation blev drøftet. 

Formanden forklarede om alvorligt 
mandefald og sygdom igennem hele 
2023, hvorfor Rådet skulle bruge tid på at 
finde nye veje og rådsmedlemmer. 

- FIK politikken er sendt ud fra VK, og 
Rådets høringssvar afleveres inden 
deadline 18/12. Formanden efterlyste 
inputs fra foreningerne. 

- Forventningsafstemning VK – VIR og over 
til foreningerne er ønskeligt. 

- Formanden nævnte at en næstformand 
er på plads til Rådet. Vedkommende 
kunne ikke deltage i EGF, og ville derfor 
helst vente med o entliggørelse. 

- Det blev drøftet, at man ikke skal være 
registreret i en forening for at være 
Rådsmedlem. 

 
2. Varde Kommune Idrætsråds vedtægter og 

forslag til ændringer af nærværende 
vedtægter. 
(Tillægsnote, vedrørende dagsordenens 
punkt 1). 

Ad2: 
- Rådets forslag til vedtægtsændringer 

blev afvist af fremmødte foreninger. 
- Simple vedtægter ønskes. 
- Fremmødte foreninger var uforstående 

overfor det lave antal tilmeldte til EGF. 
- Fremmødte foreninger har ikke forstået 

at Rådet arbejder frivilligt. 



- PKT 11 i vedtægterne: Driftsbudgettet 
skal slettes fra vedtægterne. 

- Formanden argumenterede for et 
kommissorium. 

- Ønskeligt er at de ”gamle kommuner” 
finder 1-2 personer til Rådet. 

-  
3. Evt. - Berith (VK) foreslog at en folder fra 2016 

genopfindes. 
- Drøftelse vedrørende lønnede / 

ulønnede instruktører/trænere. 
 

 

På vegne af Rådet 
 
 
Ejgil 

 

 

 

 


